

 ford.ca	VEHICLE DESCRIPTION TRANSIT 2025 250 HR CARGO RWD 148" WHEELBASE 3.5L PFDI V6 10-SPEED TRANSMISSION	SK A92872 EXTERIOR OXFORD WHITE INTERIOR DARK PALAZZO GREY VINYL

STANDARD EQUIPMENT
STANDARD EQUIPMENT INCLUDED AT NO EXTRA CHARGE IN THE BASE PRICE BELOW

SF172 N RE 2X 530 000124 06 17 25

ENERGUIDE Ask your dealer for the FUEL CONSUMPTION GUIDE or
CALL 1-800-387-2000

**L/100km NOT APPLICABLE /
L/100km NON APPLICABLE**

Canada

Demandez le GUIDE DE CONSOMMATION DE CARBURANT à votre concessionnaire ou composez le 1-800-387-2000

 Insist on Ford Protect! The only extended service plan fully backed by Ford and honored at every Ford dealership in the US and Canada. See your Ford dealer for additional details, or visit www.ford.ca for more information.

custom
accessories

*Compatible with select smartphone platforms. FordPass Connect™ service required (see App Terms for more information). Connected service and related feature functionality is subject to compatible AT&T-network availability. Evolving technology/cellular networks may affect functionality and availability, or continued provision of some features, prohibiting them from functioning. Message and data rates may apply. See your local Ford website for our privacy policy.

**FOR PLANT
USE ONLY**

DOUBLE - ENGLISH - BACK 1202506261747

	DESCRIPTION DE VÉHICULE TRANSIT 2025 250 HR CARGO RWD EMPATTEMENT DE 148 PO V6 PFDI DE 3,5 L BOÎTE DE VITESSES À DIX RAP SK A92872 EXTERIEUR BLANC OXFORD INTERIEUR VINYLE GRIS PALAZZO FONCÉ
---	--

EQUIPEMENT DE SERIE
EQUIPEMENT STANDARD - INCLUS SANS FRAIS SUPPLEMENTAIRES DANS LE PRIX DE BASE CI-DESSOUS

SF172 N RE 2X 530 000125 06 17 25

ENERGUIDE Ask your dealer for the FUEL CONSUMPTION GUIDE or
CALL 1-800-387-2000

**L/100km NOT APPLICABLE /
L/100km NON APPLICABLE**

Canada

Demandez le GUIDE DE CONSOMMATION DE CARBURANT à votre concessionnaire ou composez le 1-800-387-2000

 Insistez sur Ford Protect! Le seul programme d'entretien prolongé entièrement garanti par Ford et honoré à tous les établissements Ford au Canada et aux États-Unis. Visitez votre concessionnaire Ford ou le site www.ford.ca pour obtenir de plus amples renseignements.

accessoires
SUR MESURE

* Le système est compatible avec certaines plates-formes de téléphones intelligents. Service FordPass ConnectMJC requiert (consultez les modalités de l'application pour en savoir plus). Le service de connectivité et les fonctions de commande connectées dépendent de la disponibilité d'un réseau AT&T compatible. L'évolution de la technologie et des réseaux cellulaires peut avoir une incidence sur les caractéristiques fonctionnelles et leur disponibilité, ou sur la prestation continue de certaines fonctions. Les emballages de fonctionnalités. Des feux de message texte et de transmission de données.

**POUR USAGE
INTERNE
SEULEMENT**

DOUBLE - FRENCH - FRONT **1202506261747**